
Referat fra bestyrelsesmøde 07-01-2022 

 

Deltagere: Jens Nielsen, Søren Tjell, Jette Riis, Charlotte Henningsen, Ann Bendixen 

Referent: Ann Bendixen 

1. Status veje 

Vejene får igen en omgang, når frosten forsvinder og det er nogenlunde tørt i vejret. Det 

overvejes at få vejene høvlet 4-5 gange årligt i stedet for udlægning af dynger. 

2. Status grøfter 

Der er en klage om placering af det oprensede sand/jord efter oprensning af grøften ud for 

vådområdet ved Bugten. Der har været tilsyn med repræsentanter fra grundejerforeningens 

bestyrelse og Frederikshavn Kommune. Nu afventer vi kommunens afgørelse. 

3. Status økonomi og opkrævning for 2021 

Der skal ryddes op i medlemslisten, og bestyrelsen er ved at undersøge, om systemet Winkas 

er hensigtsmæssigt at bruge eller om, vi skal have et andet system. Bestyrelsen har ikke 

mulighed for at lave denne vurdering, hvorfor vi undersøger hjælp fra ekstern partner. Der er 

desværre endnu ikke sendt opkrævninger ud for 2021.   

4. Henvendelser 

Der har været mange hussalg, og dermed mange henvendelser med nye medlemmer. Som nyt 

medlem får man opkrævning på samme tid som de øvrige medlemmer af foreningen. 

5. Affaldssortering 

Vi henstiller til, at alle læser de henvendelser der er kommet fra Forsyningen vedr. den nye 

affaldssortering – specielt vedr. skift til større spande eller behov for skift mellem uge/14. dags 

tømning og placering.   

6. Evt. 

Vi undersøger muligheden for ændring af Bratten Grundejerforenings status fra frivillig 

forening til en tvungen forening for at sikre, at alle er med til at bære udgifterne.  


